
Aspö IF   Styrelsemöte 090517                           Dagordning 
 
 
Närvarande: Fredrik Lardén, Annika Stenström, Torbjörn Larsson, Nisse 
Nordin, Liselotte Nejdstrand samt Johan Österås (adj) och Gunn-Britt 
Skogsmo (kanslist)  
 
§1  Mötets öppnande samt fastställande av dagordningen 
Öppnades mötet samt fastställdes dagordningen 
 
§2  Val av två justeringsmän/ -kvinnor 
Valdes Torbjörn L och Liselotte N 
 
§3  Föregående mötesprotokoll/ föregående mötesrapport 
Gicks igenom föregående dito 
  
§4  Läget i lagen  
Togs upp fråga om tränarutbildning för ungdomslagen. Klubbens 
målsättning är att ledarna skall vara utbildade.  
01/04: innehåller f n 28 spelare. Inget sammandrag arrangeras i år. Ett möte 
hålles i samband med första träningen (i höst?). Ev behövs fler ledare/ 
tränare 
FAIF: Nya serien är tuffare, några spelare har hoppat av. Ev planeras att åka 
på en cup för att stärka laget 
99/00: 23 spelare, sju (7!) tränare. Första sammandraget sker dagens datum. 
98: Ingen rapport, går hyfsat i serien 
97: ojämna insatser i serien 
A-laget: ligger trea från slutet i serien 
 
§5  Lottförsäljning Karlsson’s, forts 
Resultat hittills: 800:-, 1800:-, 1920:-, 1540:-. Vi har 450 lotter kvar. 
 
§6  Sponsring, forts 
Beslöts att Gunn-Britt ringer till ytterligare företag som vi skickat brev till 
 
§7  Lotter, övrigt 
Trisslotter: efter första styrelsemötet efter sommare kommer lotter at 
distribueras till lagen. Lotterna kostar 40:-/st 
 
§8  Ekonomisk rapport, budget  



Gunn-Britt berättar att banktillgångarna är ca 68.000:-. Hon påminde om att 
hon måste ha rätt deltagarlistor för att kunna se vilka spelare som betalat 
medlemsavgiften. 
§9  Föräldramöten, forts 
Möten för lag 99/00, 01-04 samt 97/98 hålles imorgon 

 
§10 Uppföljning konferens  
Nisse berättade att föreningen slutit ett s k Fair Play-avtal; FF kommer att 
göra stickprov vid matcher för att se att allt går rätt till. Berättades vidare om 
”Idrottslyftet”. Här finns pengar att söka för ledarskap i idrott. 
  
§11  Fotbollsskola, forts 
Tilltänkta ledare: två pojkar Lidh. Förfrågan skall ställas till en Eskång och 
”Masens” son (?)  
 
§12  Ev frågor etc från kansliet 
Kansliet hänvisar till ett mejl i frågan huruvida vem som skall anskaffa 
domare; Enligt detta skall varje lags resp agledare ansvara för att domare 
anskaffas. Vidare visade hon en folder från Volvo (se bilaga). Slutligen 
påmindes om att använda www.sponsorhuset.se när man handlar via nätet 
från t ex Ellos mm. Viss provision tillfaller då klubben. 
  
§13  Övriga frågor 

a) Matchställ 
Efter att 97-laget fått nya ställ finns ett större antal ”gamla” pojkställ. 
Smålagen önskar också ställ. Gunn-Britt undersöker ev befintliga 
småställ. 
b) Sponsorer, forts 
Kristina Lidh undrar hur vi gör/ gjort med beslutet att varje lag skall 
skaffa minst en ny sponsor. Fråga ställdes huruvida ett beslut var taget 
eller ej. 
Ang sponsorbrev undrar ordf om vi kan få masstryck billigt från 
kommunen. Gunn-Britt undersöker. 
c) Flagga 
Gunn-Britt meddelade att hon sytt en ny flagga med Aspö IF:s emblem 
d) Cup 98:or 
Laget är inbjudna till en cup i augusti. Beslöts att bifalla önskemål om att 
föreningen betala startavgiften 
e) Fotbollsgolf 
Glöm inte den! (?) 



  
§14  Tid för nästa möte  
Beslöts att hållas på Bresshammar 14/6 kl 19.00 
 
 
Sekreterare          Ordförande               Justeras                    Justeras 
 
Fredrik Lardén            Nils Nordin                       Liselotte Nejdstrand        Torbjörn 
Andersson 
 
 


